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Rady Miejskiej w Osieku
z dnia 19 października 2007r.

 
w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Staszowie z terenu Miasta i Gminy Osiek na kadencję w latach 2008
code2utf('8211',0) 2011.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z

późn. zm.) oraz art. 160, art. 163 i art. 164 §1 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. code2utf('8211',0) Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 98,

poz. 1070 z późn. zm.) Rada Miejska w Osieku uchwala, co następuje:

 

§1

Następujące osoby wybiera się na ławników do Sądu Rejonowego w Staszowie:

1)     Panią Halinę Kwietniewską;

2)     Panią Lucynę Bednarską;

3)     Pana Stanisława Jońcę.

 

§2

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej do przekazania listy wybranych ławników Prezesowi Sądu Rejonowego w
Staszowie, najpóźniej do końca października 2007 roku.

 

§3

Protokół z tajnego głosowania stanowi załącznik do uchwały.

 

§4

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.



 

 

 

 

 

Uzasadnienie
do Uchwały Nr X /61/ 2007

Rady Miejskiej w Osieku
z dnia 19 października 2007r.

 

Wybory ławników zostały przygotowane przez Gminę jako zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej.

Zgłoszenie kandydatów nastąpiło zgodnie z art. 162 §1 - 4 ustawy z dnia 27 lipca 2007r. Prawo o ustroju sądów powszechnych.

W terminie ustawowym do dnia 30 czerwca 2007r. nastąpiły zgłoszenia kandydatów: przez Prezesa Sądu Rejonowego w Staszowie

(dwóch kandydatów), oraz co najmniej dwudziestu pięciu obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na danym terenie

(dwóch kandydatów).

Rada Miejska powołała zespół, który na posiedzeniu w dniu 11 września 2007r. wydał pozytywną opinię w stosunku do zgłoszonych

kandydatów stwierdzając, że kandydaci spełnili wymogi określone w ustawie, a na Sesji opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Zespołu.

Na okoliczność przeprowadzonych tajnych wyborów komisja skrutacyjna sporządziła protokół.

Stąd też postanowiono jak w sentencji uchwały.  

   

 Przewiń do początku


